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Několik instrukcí
pro správnou a platnou volbu
naší koalice
1) Je mi v sobotu 8. října 2016 alespoň 18 let, jsem občanem 

České republiky a mám trvalý pobyt na území Královéhradecké-
ho kraje. To vše je třeba doložit občanským průkazem po pří-
chodu do volební místnosti. Pak mohu volit!

2) Z kandidátních listin, které začátkem října doputovaly 
do poštovní schránky, vyberu kandidátní listinu č. 36 Koalice 
pro Královéhradecký kraj – KDU-ČSL – Hradecký demokratický 
klub – Volba pro město. (Volební lístky je rovněž možné vyzved-
nout přímo ve volební místnosti.)

3) Na zvolené kandidátní listině mohu, ale nemusím, za-
kroužkovat nejvýše čtyři jména osob, které preferuji, tzn. že jim 
dáváte přednost před ostatními kandidáty. 

4) Samotné hlasování provedete dle instrukcí příslušné 
volební komise za plentou, kde vložíte hlasovací lístek do úřední 
obálky, kterou posléze vhodíte do hlasovací urny. 

5) Pokud z nějakého důvodu nemůžete volit v místě svého 
trvalého bydliště, je možné nejpozději 7 dní před konáním voleb 
tj. do středy 28. 9. požádat svůj obecní / městský úřad o tzv. 
voličský průkaz, se kterým můžete volit, ve kterékoli volební 
místnosti v České republice.  

6) Pokud Vám zdravotní stav nedovolí účastnit se voleb, 
můžete telefonicky požádat příslušný obecní / městský úřad 
o volbu do přenosové volební schránky, kdy Vás v den voleb 
navštíví členové nejbližší volební komise.

Doprava:
komfort, rychlost, bezpečnost. 

Zdravotnictví:                                                          
zaručená kvalita a dostupnost zdravotní péče v oblastních        

nemocnicích na celém území kraje. 

Sociální oblast:
bezpečné zázemí pro lidi, kteří se dostali do nepříznivé situace.

Rodina:
kraj přátelský k rodině.

Školství a volný čas:
vzdělání a profesní odbornost jsou předpokladem rozvoje.

Regionální rozvoj a cestovní ruch:
hospodárný, sociální a kvalitní rozvoj celého území kraje.

Kultura:
důležitý faktor kultivace prostředí a vztahů.

Venkov, zemědělství a životní prostředí:                                                                           
krajina je naším největším bohatstvím.

Zákonodárná iniciativa krajů:                               
jasná pravidla znamenají spokojený život občanů.

Prioritní investice:                                                   
silnice D11, D35, obchvaty (Nová Paka, Náchod, Rychnov n. K., 

Nové Město n. M., Hronov, Kostelec n. O., Doudleby);
modernizace vybraných úseků silnic II. třídy včetně obchvatů; 

přestavba náchodské nemocnice, podpora kvalitního;
dopravního řešení pro Fakultní nemocnici v Hradci Králové;               

hospic v Hradci Králové;
nízkokapacitní sociální zařízení v Rychnově n. K.;
rekonstrukce Domova důchodců v Černožicích. 

DESÍTKA 
NAŠICH PRIORIT



Rodina: 
Pevné zázemí i silná zpětná vazba.
Všechny radosti i starosti, tak jak je život přináší, sdílím 

již 34 let s manželkou Irenou, která s velkým zaujetím a tomu 
odpovídajícími výsledky pracuje v sociální oblasti.  Máme tři 
dospělé děti. Dcera Jana vystudovala sociologii, syn Tomáš je 
ekonom a druhý syn Ondřej lékař. Je nám přáno, že můžeme 
spolu s našimi dvěma vnučkami znovu objevovat svět a žasnout 
nad jeho zázraky.  Naše rodina sehrává i důležitou roli v mé 
politické činnosti. Právě tady zavčasu slyším kritické připomínky.  
 

Vzdělání: 
Cesta, jak uspokojit zvědavost.
Od útlého mládí mě velmi zajímalo, jak věci fungují a drží 

pohromadě. Mnohé pokusy sestrojit různé mechanismy či stavby 
končily často nezdarem, a protože jsem to nechtěl vzdát, vedly 
mé kroky po základní škole nejprve na stavební průmyslovku 
a potom na Stavební fakultu ČVUT. Tu jsem absolvoval na kon-
struktivně dopravním oboru se zaměřením na teorii konstrukcí. 

To jsem ještě doplnil postgraduálním studiem betonových 
konstrukcí. 

Profese: 
„Pracovat je lepší, než si hrát.“
Nezapomenutelný výrok mé tehdy asi pětileté dcery při be-

tonování základů pod garáž dokonale vystihuje stav, kdy se člo-
věku pošt ěstí, že práce je mu koníčkem. Asi tak nějak prožívám 
svoji stavařskou profesi. Po absolvování vysoké školy jsem 11 let 
pracoval v projekční kanceláři jako statik v oboru betonových 
konstrukcí a zakládání staveb. Když mě vývoj událostí po sa-
metové revoluci vrhl do politiky, vždy jsem měl příležitost svoje 
profesní zkušenosti uplatnit a v jistém ohledu i rozšířit. Myslím, 
že technické vzdělání je velmi dobrý vklad do života a kupodivu 
i tehdy, když vás události vtáhnou i do politiky.

 
Současnost:
V současné době jsem krajským zastupitelem, předsedou 

kontrolního výboru a členem výboru pro dopravu a sociálního. 
Funkci vykonávám jako neuvolněný zastupitel, tedy nikoliv jako 
hlavní zaměstnání. Vedle toho se opět věnuji své profesi.

Co mě baví:
„Život je sacra zajímavej“. (Karel Satoria) 
Něco tvořit, hledat řešení, poprat se s problémem. Zase 

musím citovat: „Poznání je v činu“. Kdo se bojí něco riskovat, 
nic neudělá a nic se nenaučí. Taky rád čtu. Zajímá mě Dostojev-
ský či Graham Greene. Ve všem, co popisují, rozpoznám i kus 
své životní zkušenosti. Hodně amatérsky, ale rád si zahraju na 
pozoun a podobně to je i s hokejem. Na těchto disciplínách si 
vychutnávám radost ze spolupráce a souhry.

Čím můžu prospět našemu kraji:
Politika se týká nás všech. 
Mám značnou zkušenost profesní i ve veřejné správě. 

Ale hlavně mám chuť posunout věci dál s pomocí lidí, kteří mají 
elán, znalosti i přesvědčení, že má smysl pracovat ve prospěch 
společného dobra. Takové lidi v našem kraji potkávám, jde jen 
o to, dát jim důvěru a příležitost. 

Co mi vadí:
Když „to“ nejde. 
Typický důsledek přítomnosti „živnostníků“ v politice (jsou 

v politice proto, aby se nějak uživili).
Když se politici chovají jako zaměstnanci korporací a když 

korporace prostřednictvím svých zaměstnanců privatizují veřej-
nou správu.

Když se s veřejnými prostředky zachází jako s nevyčerpatel-
nou zlatou žilou. V jistém smyslu nevyčerpatelná je, protože 
je neustále doplňována všemi, kdo pracují. Zlatokopy musíme 
přesměrovat do jiných končin.

Kde je vůle, tam je i cesta.

Ing. Vladimír Derner
Třebechovice pod Orebem



Rodina:
Jsem šťastně ženatý, manželka Jana je tohoto času na mateř-

ské dovolené. Mám syna Josefa a dceru Anežku.

Vzdělání:
Veterinární a farmaceutická univerzita Brno, Fakulta vete-

rinární hygieny a ekologie (1995-2001, MVDr. a 2004-2008,  
Ph.D.).

Vysoká škola CEVRO Institut
Postgraduální MPA program - Bezpečnostní a krizový mana-

gement (2011-2013, MPA).

Profese:
Po ukončení studia jsem devět let pracoval jako  veterinární 

inspektor Okresní veterinární správy Náchod a Krajské veteri-
nární správy pro Královéhradecký kraj.  V roce 2009 jsem se stal 
tajemníkem krajské organizace KDU–ČSL v Pardubicích. Od roku 
2010 do roku 2013 jsem byl uvolněným předsedou KDU-ČSL.

MVDr. Pavel Bělobrádek, Ph.D., MPA
Náchod

Současnost:
Od roku 2013 jsem poslancem Parlamentu ČR a od roku 

2014 místopředsedou Vlády České republiky. Kromě toho jsem 
zastupitelem města Náchod od roku 2010 a  zastupitel Králové-
hradeckého kraje od roku 2012.

Co mě baví:
Rodina, dům a zahrada, příroda, historie, literatura, výtvarné 

umění.

Co bych rád přinesl Královéhradeckému kraji:
Silný hlas Královéhradeckého kraje ve vládě a parlamentu 

s využitím znalostí problémů našeho kraje.

Co nechci dělat:
Zbytečnou práci.

Nejoblíbenější místo v kraji:
Náchod a Podorlicko.



Rodina:
Již třicet let žiju ve spokojeném manželství. Moje žena je 

lékařkou ORL v Týništi nad Orlicí. Náš syn Petr je ekonomem 
v bankovním sektoru v Praze. 

Vzdělání:
Po stavební průmyslovce v Hradci Králové jsem absolvoval 

stavební fakultu ČVUT Praha se specializací na ekonomiku 
a řízení podniků.

Profese:
Pracoval jsem na pozicích od mistra, stavbyvedoucího, přes 

ředitele až po vrcholové funkce ve vedení v zahraniční fi rmě. 
Mám zkušenosti jak se soukromým podnikáním, tak i s řízením 
velkých evropských projektů. 

Současnost:
Jsem zaměstnán v privátní fi rmě, zaměřené na sanace                 

a rekultivace. Zastupuji město Hradec Králové ve společnosti 
s majetkovou účastí města. Pracuji v Kontrolním výboru a ve 
Výboru pro regionální rozvoj a cestovní ruch Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje. 

Co mě baví: 
Rodina, cestování, turistika, sport, divadlo…

Co bych rád přinesl Královéhradeckému kraji:
Zkušenosti z řídících funkcí, pro racionální fungování kraje 

v oblasti ekonomiky a investic. Ve své práci i v běžném životě 
vždy uplatňuji slušnost, spravedlnost a úctu k druhým lidem.

   
Co nechci dělat: 
Nechci dělat zbytečné věci, které nepřináší nikomu užitek. 
Vážím si času, který je nám dán a velice zvažuji jak jej smyslu-

plně využít.
   
A na závěr: 
Jako skaut mám pozitivní vztah nejen k lidem, ale také 

k přírodě. Procestoval jsem mnoho zemí a poznal také řadu často 
exotických civilizací. Několikrát jsem putoval po rovníkové Africe, 
zažil skutečné safari a viděl spoustu vzácné zvěře. Když si to ale 
zpětně přefi ltruju přes ekonomy oblíbený poměr: cena/výkon, tak 
bych doporučil každému, ať raději navštíví safari v ZOO ve Dvoře 
Králové. Na relativně malé ploše je tu opravdu velké množství 
zvířat z africké přírody za zlomek cestovních útrap a ceny.  

Čím více poznávám svět, tím raději se vracím domů. Užívám 
si ty zdánlivě drobné radosti z rozmanitosti naší země a svého 
vlídného, malebného domova v našem kraji.

   

Ing. Petr Kubát
Praskačka



Rodina:
Jsem 31 let ženatý, mám dvě dcery, Elišku a Magdu. Manželka 

pracuje jako lékárnice v Hradci Králové, dcera Magda žije v Praze 
a působí jako překladatelka z angličtiny a ruštiny. Eliška dokončuje 
Veterinární fakultu Veterinární a farmaceutické univerzity v Brně.

Vzdělání:
Vystudoval jsem hradeckou farmaceutickou fakultu a od roku 

1980 zde pracuji. V roce 1992 jsem získal vědecko-pedagogický 
titul CSc., v roce 2000 jsem byl habilitován na docenta a v roce 
2009 jsem na Univerzitě Karlově dosáhl jmenování profesorem. 
Vše v oboru farmaceutická chemie.

Profese:
Od roku 1980 působím jako vysokoškolský pedagog. V roce 

2002 jsem byl jmenován vedoucím katedry anorganické a organic-
ké chemie, v roce 2003 proděkanem pro vědeckou činnost a od 
roku 2006 jsem dvě funkční období působil jako děkan Farma-
ceutické fakulty UK. Nyní opět vedu katedru a působím jako 
proděkan fakulty.

Současnost:
Pracuji na Farmaceutické fakultě UK, kde vyučuji organickou 

chemii a vedu vědeckou skupinu zabývající se výzkumem v oblasti 
nových léčiv. Jsem autorem a spoluautorem více než 60 vědec-
kých prací a více než 20 českých, tří mezinárodních a jednoho 
amerického patentu. Mým vědeckým zájmem jsou látky ovlivňující 
průnik léčiv zdravou kůží a vývoj nových léčiv tuberkulózy.

Kromě toho jsem předsedou pracovní skupiny Farmacie při 
Akreditační komisi MŠMT, členem expertního panelu 11 (lékařské 
vědy) Rady vlády pro výzkum, vývoj a inovace. Rovněž jsem čle-
nem Vědecké rady Univerzity Karlovy, Vědecké rady Veterinární 

a farmaceutické univerzity a Vědecké rady Farmaceutické fakulty 
Univerzity Komenského v Bratislavě.

Co mě baví:
Asi největším koníčkem je má chalupa nedaleko Nechanic, 

turistika (domácí i zahraniční) a po náročné práci vždy velmi rád 
zasednu k poslechu klasické hudby

Co bych rád přinesl Královéhradeckému kraji:
Náš kraj potřebuje změny v celé řadě oblastí. Zcela jistě 

ve zdravotnictví, kde bych se chtěl věnovat především dostupnosti 
lékárenské péče i v odlehlých oblastech kraje a pomohl prosazení 
a uplatnění klinických farmaceutů v nemocnicích spravovaných 
krajem. Pozornost bych zcela jistě věnoval také problematice 
středního školství, neboť jako vysokoškolský učitel každý den po-
znávám, že tato oblast našeho života potřebuje změny okamžité. 
A samozřejmě, na svých cestách po kraji jsem byl konfrontován 
s celou řadou problémů, na jejichž řešení bych se rád podílel. 
Pokud dostanu příležitost.

Co nechci dělat:
Mám krásnou a vzrušující práci, nejsem tedy existenčně závislý 

na tom, zda budu či nebudu v těchto volbách zvolen. Stanu-li se 
krajským zastupitelem, rozhodně nebudu dělat věci v rozporu 
s dobrými mravy, nebudu politikařit a nebudu dělat věci příčící se 
svědomí slušného člověka. Nedělal jsem to nikdy a nemám důvod 
s tím začít právě teď.

A na závěr…
V našem kraji žiju od roku 1975. Poznal jsem jej a vím, že 

je to, společně s mým rodným Valašskem, jeden z nejkrásněj-
ších koutů naší vlasti. Dostane-li se mi té cti a budu zvolen do 
krajského zastupitelstva, bude to pro mne příležitost podílet se 
na dalším rozvoji našeho regionu a svou prací tak přispět k tomu, 
aby se v něm líbilo nejen návštěvníkům a turistům, ale především 
lidem, pro které se, stejně jako pro mne, Královéhradecký kraj stal 
domovem.

prof. PharmDr. Alexandr Hrabálek, CSc. 
Hradec Králové



Rodina:
V Hostinném žijeme 32 let společně s manželkou Milenou. 

Dnes již máme odpovědnost jen za jedno z našich čtyř dětí.  Syn 
Adam studuje na Masarykově univerzitě v Brně. Hostinné je 
rodným místem našich dětí, je našim domovem. S celým územím 
Horního Labe a Podkrkonoší jsme dnes velmi silně spojeni. 

Vzdělání:
Vystudoval jsem obor pozemní stavby na stavební průmyslo-

vé škole v Havlíčkově Brodě a po roce 1989 pokračoval bakalář-
ským studiem veřejné správy na Právnické fakultě MU v Brně.

Profese:
Pracoval jsem v oblasti řízení stavební výroby jako mistr, 

stavbyvedoucí a později vedl stavební úřad. V roce 1990 se stal 
starostou města Hostinné a tuto profesi  vykonával až do roku 

2014 s přestávkou čtyř let. V mezidobí  2000-2004 jsem byl 
členem rady kraje s odpovědností za oblast plánování a investic.

Současnost: 
Dnes pracuji pro město Pilníkov, jedno z nejmenších, ale 

zajímavých historických měst kraje. Jako investiční technik 
se zabývám vším, co v této oblasti město potřebuje. Mohu 
tak uplatnit své dosavadní zkušenosti. Tato práce dává smysl 
i radost. S královéhradeckým krajem jsem od jeho vzniku stále 
v kontaktu ať již prací ve výborech nebo jako člen správní rady 
ZOO Dvůr Králové a.s.

Co mě baví:
Baví mě má stavebně-technická profese v kombinaci s veřej-

nou správou. Jsem rád, že mám dnes více času číst kvalitnější 
literaturu, než jsou zákony a vyhlášky. Mám radost, že řada věcí, 
na kterých jsem se podílel v Hostinném i v rámci kraje má smysl 
a čas to potvrdil.

Co bych rád přinesl Královéhradeckému kraji: 
Schopnost a odvahu vidět za horizont jednoho volebního 

období. Praktickou zkušenost v oblasti regionálního rozvoje a in-
vestic, empatii pro občany a obecní samosprávy. Nutné změny 
musí přinášet nové hodnoty, ne chaos.

Co nechci dělat: 
Činnosti, které nestojí na poctivých nohou. Dobré domy se 

staví na skále, ne na písku.

Na závěr: 
Nestydím se zato, že jsem vedle svého zaměstnání také poli-

tik.  Je to práce stejně důležitá a potřebná, jako práce klempíře, 
učitele či uklízečky. Je to umění propojit rozdílné zájmy uvnitř 
společnosti, naplnění jejího očekávání a zajištění podmínek pro 
její další život. 

Bc. Karel Klíma
Hostinné



Bc. Hana Nedvědová
Hronov

Rodina:
Mám dvě dospělé děti, dceru Hanu a syna Jiřího, jsem rozve-

dená. Dcera pracuje jako manažerka v mezinárodní společnosti 
v Praze, syn si v Hronově vybudoval vlastní malou obchodní 
fi rmu.

Vzdělání:
Vystudovala jsem Střední ekonomickou školu v Náchodě, 

v roce 2012 jsem získala titul bakalář na Pedagogické fakultě 
v Hradci Králové v oboru Sociální komunikace ve státní správě.

Profese:
Po maturitě jsem pracovala v hronovské hotelové škole jako 

účetní, vychovatelka na domově mládeže, ale také jako učitelka 
odborných předmětů a asistentka ředitele. Od roku 1995 jsem 
pracovala jako moderátorka v regionálním rádiu. V roce 1998 
jsem byla zvolena starostkou města Hronova. 

Současnost:
Funkci starostky vykonávám již páté volební období a důvěry, 

kterou mi lidé dali, si nesmírně vážím. Komunální politika pro 
mě byla na začátku velkou neznámou. Dnes vím, že vynaložené 
úsilí, abych funkci starostky zvládla, stálo za to. Mám svou práci 
velmi ráda. Přináší radosti, starosti, setkání s lidmi, každý den 
se musím něco nového učit. Politik má jediné pravdivé zrcadlo, 
které mu říká, zda to, co dělá, dělá dobře. Tím zrcadlem jsou 
volby. Těší mě, že jsem u svých spoluobčanů – voličů opakovaně 
uspěla. V komunálních volbách jsem až do roku 2010 kandi-
dovala za ODS, ze které jsem v roce 2012 odešla. Jsem ale 
člověkem, který se zajímá o to, jaká je naše zem, kraj i město, 
ve kterém žiji já, mí nejbližší, my všichni. A právě to byl impuls 
k tomu, abych založila politické hnutí Patrioti, které se ucházelo 
o přízeň voličů při volbách do kraje již před čtyřmi lety. Zůstali 
jsme těsně pod hranicí zisku mandátů. A tak jsme se rozhodli 
spojit síly s tradičním a důvěryhodným subjektem – Koalicí pro 
Královéhradecký kraj.

Co mě baví:
Život není jen práce, ale také rodina, záliby, koníčky. Funkce 

starostky je velmi časově náročná, ale pokud se najde chvil-
ka, pak ráda sáhnu po hezké knížce, posedím s přáteli, dělá 
mi potěšení vařit pro své nejbližší. Mám ráda, když je rodina 
pohromadě. Nade vše miluji plavání a moře, ale i „rýpání se 
v záhoncích“ na malé rodinné zahradě.

Co bych ráda přinesla Královéhradeckému kraji:
Věřím, že správa kraje je podobná správě města nebo obce. 

Chci zúročit své zkušenosti z vedení hronovské radnice. Ve 
volebním období 2004 – 2008 jsem krajskou zastupitelkou byla 
a nejbližší mi byla oblast školství. Pokud dostanu šanci, ráda 
bych se této problematice věnovala i nadále. Myslím si, že pro-
blémů k řešení je v oblasti školství víc než dost. 

Co nechci dělat:
Nečinně přihlížet a jen nadávat, že něco nefunguje nebo 

nejde. To neumím.

A na závěr:
Mé životní krédo zní: Co tě nezabije, to tě posílí. V mém pří-

padě to není jen pár slov… Nebylo mi ani čtyřicet let, když jsem 
se pomyslné smrti dotkla. Díky lékařům z Fakultní nemocnice 
v Hradci Králové jsem svou smrt opravdu přežila. Od té doby 
si vážím úplně jiných věcí, vnímám svět jinak. 

A jaká vlastně jsem? Jsem ženská, která se nechce stydět za 
to, že je politikem. Věřím, že se dá politika dělat slušně, člověk 
nemusí krást, podplácet, brát úplatky. I politik může chodit 
klidně spát. Já i po osmnácti letech v komunální politice spím 
klidně!



Rodina:
Naše rodina je velká, hodně velká a početná, hodně početná. 

Moje manželka, bratr, sestra, naše děti, jejich děti, naše vnouča-
ta, jejich vnoučata, zkrátka desítky lidí.

Posledního vnuka přikládám na fotografi i.

MUDr. Zdeněk Fink

MUDr. Zdeněk Fink
Hradec Králové

Vzdělání: 
Jsem lékař otorinolaryngolog, takže vzdělání je jasné.

Profese a současnost: 
Pracuji nyní jako primátor města Hradce Králové 6. rokem. 

Je to pro mne veliká čest, začínal jsem za naše uskupení v roce 
1998 jako zastupitel sám, nyní je nás za naše hnutí Hradecký 
demokratický klub v zastupitelstvu města 12, jen pro informaci, 
druhý v posledních volbách má zastupitelů 6. 

Stále také provozuji svou lékařskou praxi.

Co mě baví: 
Baví mě pracovat, číst knihy, chodit do divadel, sportovat, 

pokud to ještě jde, také cestovat, vařit a hlavně žít v Hradci 
Králové.

Co bych rád Královéhradeckému kraji přinesl:
Pracovitost, poctivost, odpovědnost. Rozumné rozhodování.

Co nechci dělat:
Opaky předchozí odpovědi.

Oblíbené místo v kraji: 
Je jich mnoho, ale pokud bych měl jmenovat jedno, mimo 

naše krásné město jsou to Orlické hory.



Ing. Anna Maclová
Hradec Králové

Rodina:
Žiju již větší část svého života v Hradci Králové, kam jsem se 

přistěhovala ze Slovenska v roce 1987 za svojí životní láskou. 
S mým manželem Petrem sdílím všechno dobré i zlé, radost nám 
dělají dnes již dospělí synové Ondřej a Tadeáš. 

Vzdělání:
Obor zahraniční obchod jsem absolvovala na Střední ekono-

mické škole v Trenčíně, poté jsem v Bratislavě vystudovala obor 
vnitřní obchod na Obchodní fakultě Vysoké školy ekonomické 
a mezioborové studium žurnalistiky na Filosofi cké fakultě Uni-
verzity Komenského. 

Profese: 
V Hradci Králové jsem pracovala v oddělení propagace 

státního podniku Československé hudební nástroje, po mateřské 
dovolené ve Středisku amatérské kultury Impuls, v letech 
1998–2010 jako ředitelka Oblastní charity Hradec Králové, kde 
jsem se podílela na vzniku několika nových zařízení – domova 
pro matky s dětmi, střediska rané péče, poradny pro lidi v tísni, 
intervenčního centra – a také na proměně služeb pro lidi bez 
domova, rozjezdu dobrovolnictví a Tříkrálové sbírky nebo rozvo-
je mezinárodní spolupráce. 

Současnost: 
Od roku 2010 jsem náměstkyní primátora Hradce Králové 

pro sociální věci a zdravotnictví, do roku 2014 také pro školství, 
dnes pro kulturu a cestovní ruch. Jako krajská zastupitelka 
pracuji v sociálním výboru a ve výboru pro výchovu, vzdělávání 
a zaměstnanost.  

Co mě baví: 
Baví mě sdílet příběhy lidí, poznávat nová místa, tvořit, ně-

které momenty či události zaznamenávat objektivem fotoapará-
tu (oba s manželem rádi fotografujeme), zpívat a  tančit, jedním 
slovem – ž í t, a to i přesto, že ne vždy je to snadné...

Co bych ráda přinesla Královéhradeckému kraji: 
Nabízím bohaté zkušenosti z praxe, a to z komunální politi-

ky, z oblasti řízení neziskové organizace, poskytování sociálních 
a zdravotních služeb, z práce v dozorčích radách, koncepční 
a systémové myšlení, kreativitu, pracovitost.  

Co nechci dělat: 
Nechci pouze pasivně přihlížet dění kolem sebe, ale aktivně 

se podílet na proměnách v duchu lásky, dobra, spravedlnosti. 

Co považuji momentálně pro Královéhradecký kraj za nejdů-
ležitější:

V současné velice napjaté situaci v Evropě a ve světě sílí ve 
mně pocit vděčnosti za okolnosti, ve kterých žijeme. Králové-
hradecký kraj se řadí dle mnoha kritérií v rámci České republiky 
mezi kraje s nejlepšími podmínkami pro život. Považuji za 
důležité v tomto trendu pokračovat, a to s důrazem na tradiční 
hodnoty a odpovědnost vůči budoucím generacím. Je potřeba 
vytvářet podmínky pro mladé rodiny, vzbuzovat v dětech zájem 
o kulturní dědictví, historii, přírodní bohatství, duchovní život, 
nabízet prostor pro poznávání našeho regionu. Kromě krajské 
metropole se nabízí stovky velice zajímavých míst – hospi-
tal Kuks a Braunův betlém, Obří důl a Sněžka, skalní města 
Kladského pomezí, Babiččino údolí, Prachovské skály a mnoho 
dalších. 

Prozradím, že k těm mým nejoblíbenějším patří Neratov.    



Rodina:
Před 27 lety jsem se oženil a žena to se mnou vydržela 

dodnes. Máme dvě krásné dospělé děti, obě kráčí trochu v mých 
šlépějích, dcera vystudovala mediální komunikaci a dějiny 
divadla a učí „dramaťák“ na ZUŠ Střezina, syn studuje herectví 
na DAMU.

Vzdělání:
Po vyučení kuchařem jsem absolvoval Střední hotelovou 

školu. Od té doby se vzdělávám pořád a baví mě to.

Profese:
Plním si své sny, a proto i na poli pracovním jsem si dovolil 

sáhnout na vše, co mne zajímalo. Byl jsem kuchařem, hercem, 
ohňostrůjcem, producentem, moderátorem, prodavačem nábyt-
ku…

Současnost:
Řečeno slovy klasika: “Vším čím jsem byl, tím jsem byl 

rád…“ Všechny životní i profesní zkušenosti dnes zúročuji 

při práci producenta televizních seriálů. Jsem členem Rady 
Českého rozhlasu. Jako krajský zastupitel pracuji ve výborech 
pro kulturu a cestovní ruch.

Co mě baví:
Baví mě život se vším všudy.

Co bych rád přinesl Královéhradeckému kraji:
Myslím si, že náš kraj i naše město jsou opravdu dobrým 

místem pro život, a mně není lhostejné, jakou cestou se zdejší 
život bude nadále ubírat. 

A protože nechci jako většina mých známých jen mrmlat 
a po hospodách nadávat na nepříznivé okolnosti nebo na ty 
nahoře, je pro mne jedním ze způsobů zlepšení kvality života 
přímá účast na občanských aktivitách i na chodu kraje. 

Co nechci dělat:
Nechci trávit čas s blbcema – ale je to těžký…

Přání:
Mám radost, že v našem kraji nemizí život ze stále krásněj-

ších vesnic a měst, ke kterým nejsou jejich obyvatelé lhostejní.
Přeji vám i sobě, abychom se nebáli projevit svůj postoj 

a názor. Řada z nás se například v restauraci neumí ozvat a strpí 
špatné jídlo i nevlídnou obsluhu. Mně osobně se už několikrát 
stalo, že jsme seděli s přáteli, všichni jsme měli výhrady ke 
špatné kvalitě jídla, ale nakonec jsem se ozval jen já. Ostatní 
se tvářili jakoby tam snad ani nebyli. 

Rozhodně si myslím, že je dobře, když se při pocitu křivdy 
či nepravosti ozvete. Chtějte za své peníze kvalitu a servis a ne-
styďte se to říct. A to platí nejen v restauracích a obchodech, 
ale i ve veřejném životě. Nebojte se projevit svůj názor a buďte 
hrdí na to, že žijeme v krásném kraji, kde plyne život v pohodě 
a míru. Chraňme si to.

Ivan Vodochodský
Hradec Králové



Luboš Řehák
Obec Val

Rodina:
Letos v červnu s manželkou Pavlínou slavíme 25. výročí 

společné cesty životem. Máme dceru Barboru a syna Tomáše, 
děti doposud studují.

Vzdělání:
Po úspěšném ukončení studia na gymnáziu v Dobrušce jsem 

si rozšířil vzdělání na pedagogické škole v Litomyšli. Sedm se-
mestrů politologie jsem poctivě absolvoval na VŠ ARC v Kolíně, 
ale studium jsem dosud nezakončil.

Profese:
Povinnou vojenskou službu jsem si odbyl u Hradní stráže, 

kde jsem končil v září 1989! Kariéru jsem zahájil skutečně ve 
školství jako sportovní instruktor (4 léta), poté jsem pracoval 
v bankovnictví i jako samostatný poradce v oblasti fi nančních 
služeb (20 let). Současně jsem od roku 1990 zastupitelem obce 
Val, 12 let jsem zde i starostoval.

Současnost:
Dnes působím jako předseda a projektový manažer Místní 

akční skupiny POHODA venkova, z.s. Jedná se o vedení orga-

nizace a řízení týmu řešícího projektové aktivity, které se týkají 
administrace specifi ckých dotačních fi nančních prostředků z EU 
v našem regionu.

Co mě baví a těší:
Rodina, kterou často „okrádám a ovlivňuji“ díky mým dalším 

zálibám - divadlu, futsalu, cykloturistice aj.
Potěšením mi jsou i pracovní aktivity - osobní účast na po-

řádání festivalu Divadelní POHODA, Mezinárodního hudebního 
festivalu F. L. Věka, futsalového Dobrušského poháru nebo i ko-
ordinace značení výrobků ORLICKÉ HORY originální produkt. 

Co bych rád přinesl Královéhradeckému kraji:
Vlastní praktické zkušenosti z oblasti realizace projektů. Díky 

své dosavadní praxi je mi blízká oblast regionálního rozvoje, 
kultury a sportu, ale dobře se orientuji i v oblasti fi nanční - 
rozpočtování, výkaznictví. Preferuji poctivost a transparentnost, 
vždy se mi tento postoj osvědčil!

Co nechci dělat:
Nechci se podílet na zbytečnostech, které stojí peníze a ni-

kam nevedou!

Dovoluji si Vás pozvat!
V Královéhradeckém kraji je mnoho krásných míst, ale rád 

bych Vás pozval někam, kde se aktivně a dlouhodobě podílím na 
službě pro veřejnost. A volím vlastní obec Val, kde máme funkč-
ní areál Přírodního divadla. Desítky let se zde konají divadelní 
představení. Společně s několika přáteli se tuto tradici s úctou 
k našim předkům snažíme udržet. Navštivte festival Divadelní 
POHODA! Na přelomu května a června zde každoročně před-
stavujeme divadelní soubory z celého kraje!



Rodina:
Spolu s partnerkou vychováváme tříletého syna. Oba žijeme 

a pracujeme v Jičíně.

Vzdělání:
Po absolvování Lepařova gymnázia v Jičíně jsem vystudoval 

Pedagogickou fakultu v Liberci, obor Německý jazyk a Dějepis. 
Následně jsem složil i zkoušku z Anglického jazyka na úrovni 
B2.

Profese:
V posledním ročníku studia jsem začal vyučovat na základ-

ní škole v Jičíně, kde jsem působil nepřetržitě 12 let. Kromě 
němčiny a dějepisu jsem též vyučoval angličtinu a informatiku. 
Školu jsem zapojil do mezinárodní spolupráce, kdy děti bydlely 
v rodinách v cizích zemích – od Španělska přes Norsko až po 
Řecko. V dějepise jsem je zapojoval do různých projektů jako 
jsou Příběhy bezpráví nebo místních vzdělávacích projektů, jako 
např. Zpátky ni krok nebo Tera felix-terra desolata. Ve škole 
jsem ale také byl spolutvůrcem žákovského referenda o vstupu 
do EU.

Současnost:
Od roku 2012 působím jako místostarosta města Jičína. 

V mé gesci je územní rozvoj, školství, sociální věci, kultura, 

Mgr. Petr Hamáček / 38 let
Hradec Králové

památková péče, výstavba východního obchvatu města. Práce 
místostarosty mě baví a myslím, že je to na ní znát.

Co mě baví:
Můj syn, moje rodina, cestování - zvlášť hory a památky, také 

čtení, rád navštěvuji výstavy.

Co bych rád přinesl Královéhradeckému kraji:
Klidnou, soustavnou drobnou práci, která se nezastaví kvůli 

nepřekonatelným byrokratickým překážkám a pomalu bude 
směřovat k nedosažitelnému cíli, kterým je dobrá a spravedlivá 
správa věcí veřejných. Rád bych otevřel diskuze i k nepopulár-
ním tématům. Jednoznačně bych chtěl směřovat kraj k větší 
podpoře kultury a kulturního dědictví.

Co nechci dělat:
Nechci se utápět v malicherných sporech jednotlivců, které 

zatemňují mysl a brání prospěšným věcem.

Proč být v politice:
V české společnosti se nese zaměstnání politika jako jedno 

z nejhorších, nejméně poctivých. Kolikrát jsem byl svými nej-
bližšími na toto téma dotazován. Snad jako by politik měl hned 
stigma zloděje. Otázka by přitom měla ale znít jinak. Kdo bude 
potom politikem, když všichni slušní a poctiví se budou bránit 
vstupu do politiky, aby se neušpinili?Mgr. Petr Hamáček

Jičín
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Rodina:
Žiji ve spokojeném partnerském vztahu v Hradci Králové, 

máme jednu téměř čtyřletou dceru.

Vzdělání:
Vystudovala jsem na Filozofi cké fakultě Univerzity Palackého 

obor politologie, kde jsem také získala titul Ph.D. Dále jsem na 
Pedagogické fakultě Univerzity Hradec Králové vystudovala obor 
učitelství, aprobace dějepis – základy společenských věd. Studo-
vala jsem též na Universidad Francisco de Vitoria v Madridu. 

 
Profese:
Po dosažení doktorátu jsem začala pracovat na Univerzitě 

Hradec Králové, nejprve jako tajemnice a posléze jako vedoucí 
katedry politologie. Pracovala jsem také na jiných vysokoškol-
ských institucích a v rámci svých studentských let jsem brigád-
ničila mj. jako průvodce po latinskoamerických zemích či jako 
uklízečka ve Španělsku.

Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D.                                                                                                                                            
    Hradec Králové                    

Současnost:
V současnosti jsem (od roku 2012) děkankou Filozofi cké 

fakulty Univerzity Hradec Králové. Od roku 2014 jsem také 
zastupitelkou města Hradec Králové a druhé volební období fun-
guji v rámci komise pro městské památky, nyní jako předsedkyně 
této komise. V neposlední řadě jsem členkou Komise místní 
samosprávy Střed města - historické centrum.

Co mě baví:
Sport, cestování, hory, práce, akce s přáteli, kultura, latinsko-

americká politika.

Co bych ráda přinesla Královéhradeckému kraji:
Kraj by měl být především veden a spravován racionálně 

a efektivně. Právě v této oblasti bych ráda zužitkovala své 
zkušenosti a schopnosti získané v rámci mého dosavadního 
profesního působení. Dále bych mohla být nápomocna i v oblas-
tech, jež dlouhodobě souvisí s mou prací, jako je např. školství či 
internacionalizace.

Co nechci dělat:
Nechci dělat zbytečné a bezcílné věci a politiku jen pro 

politiku. 

Oblíbené místo v kraji:
Ačkoli ráda cestuji po světě, zejména po Latinské Americe, 

s velkým potěšením trávím chvíle u řeky Orlice či v Orlických 
horách. Těší mě, že ačkoli většinu míst člověk tak důvěrně zná, 
vždy může objevit nějaký nový krásný detail.



Rodina:
Jsem 32 let ženatý, moje manžela je dětskou zdravotní 

sestrou. Společně jsme vychovali tři děti. Třicetiletá dcera a dva-
cetisedmiletý syn již založili své vlastní rodiny. S námi nyní žije 
už jen nejmladší, osmnáctiletý syn, který studuje na gymnáziu. 
Starší děti nám již ze svého manželského života připravily 
radostné chvíle s dvěma vnučkami.

Vzdělání a praxe:
Střední strojírenské vzdělání mi bylo základem k mé dese-

tileté práci v nástrojárně fi rmy AMMANN (bývalý Stavostroj) 
Nové Město nad Metují, kde jsem následně dvanáct let zastával 
funkci předsedy odborové organizace. V roce 2006 jsem byl zvo-
len místostarostou Nového Města nad Metují a od roku 2010 
do současnosti jsem starostou Nového Města nad Metují. 

Co mne baví:
Celý život se věnuji fotbalu. Nejprve jako hráč, následně 

25 let jako trenér mládeže, předseda a sekretář Městského fot-
balového klubu v Novém Městě nad Metují. V posledních letech 
pomáhám v omezené míře jako řadový funkcionář. Mám rád 
přírodu, les, vodu a procházky s naším psem. 

Co bych rád přinesl Královéhradeckému kraji:
Mé již téměř 10 leté zkušenosti z komunální politiky a také 

z dlouhodobé aktivní činnosti ve volnočasových aktivitách. Smysl 
pro kompromis v jednání a svoji nezávislost. Snahu řídit se 
zdravým selským rozumem.

Co nechci dělat:
Jít proti zdravému rozumu a proti svým životním zásadám.

Na co by se nemělo zapomínat:
To, co se zdá být dobré pro jednu část obyvatel, nemusí 

vyhovovat ostatním. Vždy je nutné hledat všeobecný soulad.

Petr Hable
Nové Město nad Metují



Ing. Martin Machů
Černčice

Rodina: 
Jsem ženatý. Moje žena je zahradní inženýrkou. Máme tři 

děti, které jsou ještě v předškolním věku.

Vzdělání:
Po střední škole se zaměřením na nábytkářství v České Tře-

bové jsem vystudoval dřevařské inženýrství na MZLU v Brně. 

Profese:
Pracoval jsem na pozicích od praktikanta, technologa, vedou-

cího výroby až po ředitele.

Současnost:
Jsem zaměstnán v soukromé společnosti na pozici ředitele 

divize a zodpovídám za 2 pily v našem kraji.

Co mě baví:
Cestování, turistika, kultura...

Co bych přinesl Královéhradeckému kraji:
Především zkušenosti z manažerských funkcí a to jak v ob-

lasti investic, tak v oblasti lidských zdrojů. Ve své práci vždy 
uplatňuji poctivost a slušné chování.

Co nechci dělat:
Zbytečnou práci, která nemá smysl. 

Oblíbené místo v kraji:
Je to Peklo u Nového Města nad Metují. Tam jsme oslavili 

i křtiny naší dcery.



Rodina:
Již téměř 20 let žiji ve spokojeném manželství. Moje žena je 

stejně jako já akademičkou na Univerzitě Hradec Králové. Máme 
dvě dospívající děti studující víceleté gymnázium.

Vzdělání:
Jsem absolventem trutnovského gymnázia. Na Matematicko-

fyzikální fakultě Univerzity Karlovy v Praze jsem získal tituly 
RNDr. a Ph.D. Habilitaci jsem absolvoval na Fakultě informatiky 
a managementu Univerzity Hradec Králové.

Profese:
Po vysoké škole od roku 1998 jsem pracoval v soukromé 

fi rmě, od roku 2006 jsem akademickým pracovníkem Univerzity 
Hradec Králové.

Současnost:
Stále jsem akademickým pracovníkem na Univerzitě Hradec 

Králové, vedoucím Katedry informatiky na Přírodovědecké 
fakultě. Ve Rtyni v Podkrkonoší, kde bydlím, jsem druhé volební 
období radním města.

Co mě baví:
Cestování, lyžování a jízda na kole. K mým zálibám patří i 

práce na zahradě a na rekonstrukci domu.

Co bych rád přinesl Královéhradeckému kraji:
Podporu vysokého školství v Hradci Králové, rozvoj vzdělání 

s důrazem na talentované žáky, rozvoj dopravní infrastruktury, 
hlavně dálnice Hradec Králové – Královec a Hradec Králové – 
Mohelnice.

Co nechci dělat:
Plýtvat časem při řešení nepodstatných věcí.

Čeho si vážím?
Vážím si lidských hodnot jako spravedlnost a pravda. Vážím 

si vzdělání. A zejména si vážím přírody, která ve své podobě 
představuje zázrak, kterého jsme součástí.

doc. RNDr. Štěpán Hubálovský, Ph.D. 
Rtyně v Podkrkonoší



Ing. Ivana Skřítecká
Rychnov nad Kněžnou

Rodina:
Mé rodné město, které mám ráda, ve kterém bydlím 

i pracuji, je Rychnov nad Kněžnou. Zde se snažím být přínosem 
nejen pro město, ale i celý region. Podporou mi je přítel, dcera 
a blízká rodina.

Vzdělání:
Vystudovala jsem ekonomii, veřejnou správu a regionální 

rozvoj, management řízení a psychologii. 

Profese:
Jsem ekonom, mám praxi i v sociální oblasti v rámci Králové-

hradeckého kraje. 

Současnost:
V současné době jsem radní města Rychnova nad Kněžnou, 

členkou fi nančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje a členkou fi nančního výboru Zastupitelstva Rychnova nad 
Kněžnou.

Dlouhodobě se také ve své agentuře věnuji partnerským 
vztahům a komunikaci a lektorské činnosti.

Aktivně podporuji malé a střední podnikání prostřednictvím 
Krajské hospodářské komory Královéhradeckého kraje.

Co mě baví:
Miluji Orlické hory a Krkonoše a s tím spojené cestování, 

turistiku, lyžování a jízdu na kole. Dále mě baví divadlo, kulturní 
akce a malování. V rámci dobrovolné činnosti realizujeme 
projekt „Zdravé oči našich dětí“, kdy zdarma provádíme odborné 
měření zraku dětí. Věnuji se i oblasti prevence zdraví. Aktivně 
se zajímám o děti v dětských domovech, seniory a neziskové 
organizace. 

Co bych ráda přinesla Královéhradeckému kraji:
Mám dlouhodobé pracovní zkušenosti ve fi nanční oblasti kra-

je a tak bych chtěla i nadále přispívat k efektivnímu nakládání 
s fi nančními prostředky, připravovat a realizovat nové investiční 
projekty, např. i realizovat obchvat v Rychnově nad Kněžnou.  
Dále aktivně podporovat zdravotní a sociální oblast, důležitou 
ochranu životního prostředí a vodních toků, další budování 
cyklostezek.

Co bych nechtěla dělat:
Nechci nechávat bez pomoci ty, kteří mě o radu či pomocnou 

ruku požádají.

A na závěr:
Záleží mi na našem kraji, který se rozvíjí a přináší občanům 

i turistům hodně kulturních a volnočasových aktivit. Ráda bych 
Vás pozvala do Rychnova nad Kněžnou. Navštívit zde můžete 
Les Včelný, kde jsou cyklistické, běžecké a procházkové trasy, 
Letovisko Studánka, Ivanské jezero, rychnovský zámek, třetí 
největší zvon v ČR Kryštof a další památky. Město Karla Poláčka 
s jeho oblíbenou knihou „Bylo nás pět“ Vás vždy rádo přivítá…

Královéhradecký kraj pro další generace společně vytváříme 
již dnes.



Rodina: 
Manželství se ženou důchodkyní trvá již 46 let. Synové 

Jan (38 let) a Ladislav (36 let) pracují ve sportovních areálech 
Hradce Králové.

Vzdělání:
Po strojní průmyslovce v Hradci Králové jsem absolvoval 

nejvyšší trenérské vzdělání na FTVS v Praze.

Profese:
Pracoval jsem na pozicích konstruktér, mistr provozu, refe-

rent zlepšovacích návrhů a vynálezů v Tesle Přelouč a v Tesle 
Hradec Králové. Více než 25 let jsem trénoval mládež, z toho 
10 let byl vedoucím tréninkového střediska mládeže v kopané. 
Na úrovni trénování dospělých jsem byl coby trenér profi  týmů 
Hradce Králové, Slovanu Liberec, Dukly Praha a Dunajské Stre-
dy u 350 utkání první ligy a 40 utkání v evropských pohárech. 
Vedl jsem i juniorské reprezentace Československa a České 
republiky.

Současnost:
Devět let jsem v řádném důchodovém věku. Pracuji ve spor-

tovním úseku FC Hradec Králové, v zastupitelstvu a Radě města 

Ladislav Škorpil
Hradec Králové

Hradce Králové, jsem i předsedou sportovní komise, poradního 
orgánu Rady města.

Co mě baví:
Dovolí-li zdraví, být aktivní tak, jako po celý život. A to 

hlavně ve sportu, kulturu a další sféry našeho života však 
nevyjímaje.

Co bych rád přinesl Královéhradeckému kraji:
Jako hradecký rodák a patriot našeho kraje přiložím ruku 

k dílu k v jakékoliv oblasti tak, aby se nám v našem kraji trvale 
dobře žilo.

Co nechci dělat:
Co nepřináší společenský užitek.

Jak znám svůj kraj:
Dvacet let jsem působil ve funkci trenéra Krajské doroste-

necké fotbalové reprezentace. Díky účasti na sportovních akcích 
znám náš kraj dokonale. Ve svém srdci mám nejen rodný Hradec 
Králové, ale i Deštné v Orlických horách a mnoho dalších míst.



Rodina: 
Manželka Alice, se kterou jsme se poznali na škole a spo-

lečně začínali na interně v Broumově, nyní po několikaletém 
vedení oddělení následné péče pracuje jako diabetoložka 
v Broumově, Náchodě a Jaroměři. Máme tři děti – nejstarší To-
máš začíná letos studovat medicínu, Barborka začíná poslední 
a Kristýnka první ročník gymnázia. 

Vzdělání:
Po maturitě na gymnáziu ve Strakonicích jsem studoval na 

1. Lékařské fakultě University Karlovy v Praze, následně jsem 
atestoval v oboru interny a kardiologie.

Profese:
Po škole jsem začínal na interním oddělení v Broumově, 

několik let jsem zároveň sloužil i na Zdravotnické záchranné 
službě. V broumovské nemocnici jsem měl příležitost poznat 
práci na interním oddělení i na jednotce intenzivní péče. Rád 
vzpomínám na budování kardiologické ambulance a lůžek 
následné péče. Další krásnou zkušeností bylo téměř čtrnácti-
leté období, ve kterém jsem vedl interní oddělení v Broumově 

a posléze v Náchodě z pozice primáře,  za cennou zkušenost 
považuji i své angažmá v pozici náměstka  nebo řídících 
orgánech náchodské a královédvorské nemocnice. V posledních 
letech jsem se v oblasti medicíny věnoval zejména kardiologii,  
s kolegyní Terezou Švarcovou jsme vydali knihu o nových mož-
nostech antikoagulační léčby, a velký čas věnuji přednáškové 
a výzkumné  činnosti. Od počátku letošního roku v náchod-
ské nemocnici provádím pouze diagnostická vyšetření srdce 
a o kardiologické pacienty se starám převážně v ambulancích 
společnosti EDUMED, kterou jsme s manželkou před 10 lety 
založili.

Současnost:
Kromě medicíny je již druhou dekádu mou další „profesí“ 

i politika. Není mně lhostejné, co se děje kolem mě a neznám 
bohužel žádný snazší způsob, jak toto dění ovlivňovat dobrým 
směrem. Proto již čtvrté volební období pracuji v broumov-
ském zastupitelstvu, přičemž ve dvou obdobích jsem měl pří-
ležitost spolurozhodovat o směřování města z pozice radního. 
Opakovaně jsem byl zvolen krajským zastupitelem, 8 let jsem 
působil jako předseda zastupitelského klubu Koalice pro Králo-
véhradecký kraj. Své profesní zkušenosti jsem se snažil využít 
jako předseda a místopředseda zdravotního a člen fi nančního 
výboru kraje. 

Co mě baví:
Koníčků mám celou řadu, ale nejvíce času mi zabírá ten 

největší, kterým pro mě zůstává medicína. 

Co bych rád přinesl Královéhradeckému kraji:
Moji prioritou je udržet v našem kraji fungující zdravot-

nictví. Dařilo se nám k tomu přispívat v době, kdy jsme byli 
součástí krajského vedení, ale v posledních letech se nám 
z opozičních lavic nepodařilo přesvědčit vedení kraje ke kro-
kům, které by zabránily nepříznivému vývoji personální situa-
ce, která vede k omezování zejména lůžkové péče na mnoha 
odděleních krajských nemocnic.

K tomu je nutné prosadit lepší ohodnocení zdravotníků 
a vytvořit jim k poskytování péče adekvátní podmínky – o do-
stavbě náchodské nemocnice nestačí jen léta mluvit, ale doká-
zat sliby uskutečnit.

Oblíbené místo v kraji:
Přestože pocházím z Jižních Čech, učarovalo mi kopcovité 

Broumovsko, kde více než 20 let s rodinou žiji. Jako turista, 
cyklista a lyžař si často užívám krás Krkonoš a Orlických hor.

MUDr. Jiří Veselý
Broumov



Rodina:
Rodina je velký dar a to i pro člověka svobodného jako jsem 

já. Jsem vděčná za svoje rodiče, bratra a taky za dědu, kterého 
z prarodičů ještě mám. K širší rodině zároveň řadím přátele, 
kterých si vážím a které mám ráda.

Vzdělání:
Vystudovala jsem Vyšší odbornou školu podnikatelskou v 

Hradci Králové, úspěšně absolvovala Bc. a Mgr. studium na KTF 
Univerzity Karlovy v Praze a rigorózní zkoušku (PhDr.) na KU 
v Ružomberku. Myslím však, že se člověk učí nebo lépe, že se 
zdokonaluje po celý život. Především být pro druhé.

Profese:
Od roku 2005 mám jako vedoucí na starosti Diecézní cent-

rum pro seniory v Hradci Králové. Je pro mne ctí, že jsem mohla 
stát u zrodu tohoto centra, které se stalo prvním diecézním cen-
trem v ČR věnujícím se prvořadě lidem seniorského věku. Tento 
důležitý krok vnímám také jako velkou výzvu, abychom naši 
činnost neustále zdokonalovali a pomáhali seniorům prožívat 
stáří nejenom aktivně, nýbrž i radostně a smysluplně.

Současnost:
V současné době také působím jako zastupitelka města 

Týniště nad Orlicí a členka Sociální a zdravotní komise. Zabývám 
se např. prezentací domácí hospicové péče, revitalizací historic-
kých a kulturních památek a prevencí krádeží jízdních kol.

Co mě baví:
Setkávání s přáteli, putování na hluboká místa, vysokohorská 

turistika, canisterapie.

Co bych ráda přinesla Královéhradeckému kraji:
Mou vizí je podpora seniorů a rodin. Na srdci mi zvlášť leží 

podpora domácí hospicové péče a mezigeneračních aktivit. Úctu 
ke stáří, pomoc potřebným lidem – ať už nemocným nebo těm, 
kteří se ocitli v nouzi a taky posílení mezigeneračních vztahů 
vnímám jako důležité kroky na cestě k oživení morálních hodnot 
v současné společnosti.

Co nechci dělat:
Nechci zůstat pouze u slov. Věřím, že je možné poctivou 

prací měnit svět kolem nás. 

Moje motto:
Solidarita s potřebnými, angažovanost pro dobrou věc. 

Pojďme se angažovat pro dobré věci společně – Vaše náměty 
jsou důležité!

PhDr. Veronika Čepelková
Týniště nad Orlicí



Rodina:
Je to nejcennější, co mám.

Vzdělání:
Vystudoval jsem Střední zdravotnickou školu a poté jsem 

absolvoval specializační studium ARIP v Brně.

Profese:
Celý svůj profesní život pracuji ve zdravotnictví.

Lukáš Verfl 
Nový Bydžov

Současnost:
Už 13 let pracuji u Zdravotnické záchranné služby Králove-

hradeckého kraje. Nyní na pozici vedoucí záchranář střediska 
RLP Nový Bydžov. Zároveň jsem výhradním regionálním mana-
žerem fi rmy AED Line pro několik krajů v ČR.

Co mě baví:
Cestování, turistika, hudba, kvalitní fi lmy a fi lmové plakáty 

60. - 70. let minulého století.

Co bych rád přinesl Královéhradeckému kraji:
Chtěl bych se zaměřit na rozvoj turismu a cyklostezek, 

kterých je v našem regionu stále málo. V mém okolí kde žiji, 
nejsou skoro žádné a několik měst v okolí přímo vybízí k pokusu 
o propojení cyklostezkami.

Co nechci dělat:
Zbytečné věci.

Oblíbené místo v kraji: 
Každé místo, které mi umožní aktivně poznávat krásy tohoto 

regionu. Takových míst přibývá a bylo by dobré obdobné věci 
podporovat.



Alfred Plašil
Vrchlabí

Rodina:
Mám radost, že jsme i po více jak pětatřiceti letech stále 

rodina a že nás baví spolu být – žít, cestovat, starat se o dům 
a zahrádku. Manželka Soňa je sestřička v privátní chirurgické 
ambulanci, syn Alfred vojákem z povolání a dcera Veronika eko-
nomka, toho času na mateřské dovolené s vnučkou Emou. 

Vzdělání:
Vzhledem k tomu, že jsem se potatil a podle hesla – řemeslo 

má zlaté dno, jsem se nejprve, na radu svých rodičů, vyučil ku-
chařem. Následně jsem vystudoval střední hotelovou školu obor 
provoz hotelů a veřejného stravování.

Profese:
Nastoupil jsem k Interhotelům Krkonoše, kde jsem začínal od 

píky a končil jako šé� uchař, kdy jsem pro Čedok zajišťoval pro-
voz kuchyně v Berlíně. Následně  jsem sbíral zkušenosti z gast-
ronomie v zahraničí, které jsem využil při vstupu do soukromého 
podnikání. Za úspěch považuji koupi, rekonstrukci a provozování 
hotelu – podařilo se nám s kolegou v termínech splatit všechny 
úvěry a našim zaměstnancům vždy řádně a včas zaplatit za jejich 

práci. Po dvaceti letech provozování jsem potřeboval další výzvu, 
kterou byly volby v roce 2010. Spoluobčané mi svěřili mandát a 
já se stal místostarostou. Nebyl to ode mne krok do neznáma. 
Již v letech 1994 – 1998 a 2002 – 2006 jsem byl členem Rady 
města Vrchlabí.

Současnost:
Posledních pět let jsem místostarostou v rodném Vrchlabí, 

kdy se snažím do práce úřadu přenést některé dobré návyky 
z práce v soukromém sektoru a zkušenosti z dřívějšího působení 
v radě města. Od roku 1994 do současnosti jsem předseda ko-
mise obchodu a cestovního ruchu a od roku 2010 jsem členem 
sociální a zdravotní komise. Také pracuji v komisi pro fi nancová-
ní sociálních služeb našeho kraje.

Co mě baví:
Když dané slovo platí a podání ruky lze věřit. Baví mne 

práce s lidmi, kteří chtějí pomáhat – svým blízkým, svému okolí, 
městu, kraji…  Ve volném čase si vedle návštěv řady kulturních 
akcí užívám radosti z pohybu – kolo, sjezdovky, běžky, běh (no 
spíše klus ve spojení s chůzí). Baví mne cestovat. S manželkou 
se rádi touláme po vlastech českých i v zahraničí. Mojí vášní je 
námořní jachting. Jako skipper musím zvládat nejednu složitou 
situaci a být posádce oporou, což je dobrá průprava pro práci v 
samosprávě.

Co bych rád přinesl Královéhradeckému kraji:
Rád bych přenesl zkušenosti z dlouhodobé práce pro město i 

do práce pro kraj. Nerozhodnost a alibismus brzdí náš kaž-
dodenní rozvoj. Myslím, že jsem schopen dělat kvalifi kovaná 
rozhodnutí, která náš kraj každý den potřebuje. Rozvoj kraje 
vidím ve spolupráci nás všech. Nelze proti sobě stavět lidi 
různých profesí a různého vyznání. Jen z upřímné spolupráce 
mohou vzniknout hodnoty, které náš kraj posunou vpřed. Chci 
napomoci této spolupráci. Kraj musí být solidní partner pro obce 
a všechny občany zde žijící.

Co nechci dělat:
Nechci politikařit - mám rád konstruktivní opozici. Vadí mi 

osobní napadání namísto dialogu, lidská lenost, vychytralost, 
přetvářka. Takový nejsem, to nedělám!

A cíl:
Vše směřuje k jedinému: všichni přece chceme, aby se nám 

v naší osadě, obci, kraji žilo lépe. Každé místo zde má své 
kouzlo a skryté možnosti. Někde je to o strojírenství, země-
dělské výrobě, jinde o cestovním ruchu, zdravotnictví, přírodě, 
historických památkách... Baví mne poznávat potenciál našeho 
rozmanitého kraje a rád bych napomohl k jeho rozvoji.



Ing. Miroslav Uchytil
Chlumec nad Cidlinou

Rodina:
30 let spokojeně ženatý, bydlící v Chlumci nad Cidlinou, dvě 

děti s vysokoškolským vzděláním mající vlastní rodiny a čtyřná-
sobný dědouš.

Vzdělání:
Vysoká škola chemickotechnologická Pardubice, specializace 

– technologie polymerů a makromolekulární chemie.

Profese:
Pracoval jsem na pozicích pedagoga, vědeckovýzkumného 

pracovníka, technologa pro chemické procesy, nyní jsem staros-
tou města Chlumec nad Cidlinou.

Současnost:
Jsem již 18 let starostou města Chlumec nad Cidlinou, 12 let 

zastupitelem Královéhradeckého kraje – člen výboru dopravního 
a výboru pro volnočasové aktivity, 14 let předseda Pracovní 
skupiny obcí s pověřeným výkonem státní správy pod Svazem 
měst a obcí České republiky.

   
Co mě baví:
Vysokohorská turistika, liduprázdná příroda (těžko se hledá), 

motovýlety ve stylu retro, kytara a sborový zpěv, rekreační 
sporty.

Co bych rád přinesl Královéhradeckému kraji:
Zkušenosti z dlouhodobého působení v roli komunálního 

politika, prosazení názoru, že hlavně obce a města tvoří kraj – 
zastupitelstvo krajů musí sloužit obcím a jejich lidem a nikoliv 
naopak. Prosadit ještě větší investice z rozpočtu kraje do 

dopravní infrastruktury a do udržení kulturního dědictví. Zkuše-
nosti starosty se hodí i pro řízení kraje – v podstatě se potřeby 
rozvoje kraje úplně kryjí s regionálnějšími potřebami města ve 
všech spravovaných oblastech.

Co nechci dělat:
Sedět na schůzích „o ničem“ a schvalovat politická nařízení, 

které se mi nelíbí. Často jdu proti většině.

Mimo jiné:
Je silně zapotřebí z pozice zastupitelů kraje tvrdě prosazovat 

skutečné potřeby sídel a regionů o patro výše – do parlamentu 
i do vlády, kam se bohužel často infi ltrují lidé „spadlí z Marsu“, 
kteří jsou navíc ponoukáni k tvorbě nových a nových nesmysl-
ných novel zákonů od reality odtrženými ministerskými úředníky, 
jejichž defi nitiva jim dává nyní ohromné pravomoci. Je smutným 
faktem, že Česká republika má nejvíce nedokonalých zákonů v 
Evropě, což je přímo živná půda pro interní svět právníků, ale 
celkově to obyčejným lidem silně komplikuje život. Podněty ke 
zjednodušení legislativy musí přijít zespoda, od tlaku veřejnosti. 
Takové podněty mě baví, proto pracuji pro Svaz měst a obcí ČR, 
kde prosazuji například dostupnost veřejné správy ve venkov-
ských regionech nebo omezení nekonečných práv „ekoteroristů“ 
a podobných skupinek, které omezují potřebný průmyslový 
rozvoj republiky.       




